

# Referat

Perioden 2022-2024

Møte nr: 13

**Styre:** Seksjonsstyret Sportsdans

**Dato:** 06.09.2023

**Tidspunkt:** KL 19:15-21:00

**Sted:** Teams

**Innkalling:** Jan Tore Jacobsen (JT), Hilde Kristiansen (HK), Johnny Olesen (JO), Siv Fjellmo-Grøndahl (SF) Andreas Trondal (AT), Inger-Lise Husebø Lenning (IL)

**Forfall:** Frøydis Vangsnes (FV)

Saks nr. / år	Hva saken gjelder / vedtak	Kommentarer:
	<p><u>AGENDA</u></p> <p><b>1 Åpning</b>- Jan Tore</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Godkjenning av innkalling og referat 008, 009, 010, 011, 012 [STEMMESAK]</li><li>• Saker til eventuelt.</li><li>• Inhabilitet i forhold til saker på saklisten.</li></ul> <p><b>2 Representasjonsuttak</b> - for protokoll fra styreveggen</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• SAK 116_22/24 UTTAK EM 10D U21 2023</li><li>• SAK 117_22/24 UTTAK EM LATIN PD 2023</li><li>• SAK 118_22/24 UTTAK VM STD UNGDOM 2023</li></ul> <p>• <b>3 Digitale styrevedtak</b> - for protokoll fra styreveggen</p> <p>• <b>4 Oppdatering</b> - (WDSF, NIF, ND, Regionene, Strategiplan)</p> <p>• Oppdatering fra Admin – Halvor</p> <p>• <b>5 Økonomi</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Status rapport per 31 august - Jan Tore</li><li>• Oppdatering fra HS Workshop - Jan Tore</li></ul>	<p><b>Vedtak:</b> ref. 009 - utsatt.</p> <p><b>Vedtak:</b> ref. 008, 010, 011, 012 - Vedtatt</p> <p><b>Vedtak:</b> Vedtatt</p> <p><b>Vedtak:</b> Vedtatt</p> <p><b>Vedtak:</b> Vedtatt</p>

<b>Oppdatering fra Admin:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vikar for Tarjei denne høsten er Stine Larsen Nergård.</li> <li>• Ny generalsekretær i ND er Eirik Bolme, tiltrer medio oktober.</li> <li>• Godt samarbeid mellom seksjonslederne, ser de samme utfordringene i de forskjellige seksjoner.</li> </ul>	V/Halvor
<b>SAK 119_22/24</b>	<p>Prosjekt Bolster [INFORMASJONSSAK] - Jan Tore</p> <p><b>Bakgrunn</b></p> <p>Medlemsvekst og investering er ikke økt i samme takt - hva må endres?</p> <p>Oppdatering med krav fra HS møte 13</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Presidentskapet ønsker en forenkling av budsjett for 2024.</li> <li>• Hvordan kan Sportsdans bruke midlene vi får til tiltak som bidrar til medlemsvekst.</li> </ul> <p>Tilbakemeldinger Faggruppa</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Faggruppen har gitt tilbakemeldinger på HNDS, Jan Tore vil delta i møte med faggruppen og jobbe videre med innspill.</li> </ul>	
<b>SAK 120_22/24</b>	<p>Analyse dashboard [STEMMESAK] - Jan Tore</p> <p><b>Bakgrunn</b></p> <p>Outsource arbeidet med arkitektur av mal for et analyse dashboard med oversikt over medlemsvekst vs investering for strategisk fokus og prosjekt investeringer. Budsjettforslag 2 dagers utregner honorar kr 7,000. Dette slik at seksjonen har et verktøy som kan bistå med evaluering av effekten av investeringer slik at fokus på medlemsvekst kan måles.</p>	<b>Vedtak:</b> Vedtatt Digitalt
<b>SAK 121_22/24</b>	<p>Omdisponering av #HNDS midler til #ALLEKAN [STEMMESAK] - Jan Tore</p> <p><b>Bakgrunn</b></p> <p>Medlemsvekst er fremdeles en stor utfordring for Avd 30, og skal vi klare endre dette må vi gjøre store tiltak nå i 2023 for 2024. Med midler i #HNDS budsjettet fremmes det forslag om å søke HS om omdisponering av noen av midlene til aktiviteter vi kan benytte som</p>	

	<p>markedsføringsmateriale samtidig som vi skaper aktivitet i klubbene.</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. SoMe video Klubbkonkurranse hvor de bruker #HNDS 2023 dansen - de 3 beste klubbene vinner en pengegave</li> <li>2. Ny #allekan bredde video for 2024</li> <li>3. #HNDS / #allekan julekalender SoMe videoer</li> </ol>	<p><b>Vedtak:</b> Vedtatt  <b>Vedtak:</b> Vedtatt  <b>Vedtak:</b> Vedtatt</p>
<p><b>SAK</b>  <b>122_22/24</b></p>	<p>Omdisponering av #HNDS midler til Åpen HNDS konkurranse under NS6 [STEMMESAK] - Jan Tore</p> <p><b><u>Bakgrunn</u></b></p> <p>NM 2022 og 2023 skapte HNDS innslaget en god og uformell stemning i konkurransen, forslaget er at dette utvides også for NORGESSERIEFINALEN, men at alle klubber uansett seksjon i NDRV inviteres til å delta. De omdisponerte midlene brukes til premier samt en konkurransestøtte til klubben for å inkludere dette breddetiltaket som en del av konkurranseprogrammet.</p> <p>Jan Tore lager forslag til vilkår som må innfris før midler utbetales</p>	<p><b>Vedtak ikke fattet:</b>  avventer vedtak til konkrete vilkår er konkretisert</p>
<p><b>SAK</b>  <b>123_22/24</b></p>	<p>Oppdatering fra Dommerkomiteen – Johnny</p> <p>Samarbeider godt, god arbeidsfordeling. Arbeidet er i rute.</p>	
<p><b>SAK</b>  <b>124_22/24</b></p>	<p>Oppdatering fra Seksjonens Arbeidsgrupper - Gruppeledere</p>	<p><b>Sak utsatt pga tid</b></p>
<p><b>SAK</b>  <b>125_22/24</b></p>	<p>Vandretrofe Årets Talenter [STEMMESAK] - Siv</p> <p><b><u>Bakgrunn</u></b></p> <p>De nye mesterskapsklassene i standard og latin 13-21 år Årets Talenter skal avholdes under NORGESSERIFINALEN 2023.</p> <p>Det fremmes forslag om å investere i et vandretrofe til hver av de klassen som deles ut i tillegg til medalje og stipend som tidligere vedtatt. Forslag på budsjett kr. 4,000 per trofe</p>	<p><b>Vedtak:</b> Vedtatt</p>

	<p><b>[JJ]: INNSPILL SAK 125_22/24</b></p> <p>Jeg ønsker fremme forslag om at disse to vandretrofeene også gis som en heder til to av norsk sportsdans store ildsjeler som begge etter egen suksess på 1980 tallet som noen av de fremste sportsdanserne vi har hatt og begge er fremdeles meget aktive nasjonalt i Norges Danseforbund og internasjonalt. Standard: Lasse Ødegaard &amp; Latin: Trine Dehli-Cleve. [STEMMESAK]</p>	<p><b>Vedtak:</b> Vedtatt</p>
<b>12</b>	Eventuelt	
	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Møtet avsluttet 21:28</li> </ul>	